	2009 Fall Convention Theme Setting Contest

2009年秋季大會主題徵稿活動

	Contest Procedure:

1. Set a creative theme for 2009 Fall Convention.  Kindly provide in both Chinese and English.
2. Tell us why you have chosen this theme.

3. If possible, provide an image/design on how would you like to present this theme.

4. Fill out your name, club, and contact info and submit it to Angela Tseng at calllmecallme168@hotmail.com
5. Deadline of entries is on July 10, 2009

6. Winners will be posted on District website on August 1, 2009

活動辦法:

1. 請為這次2009年的秋季大會設一個非常具有創意的主題（須含中、英文）. 
2. 請提供您設此主題的概念
3. 若可以的話, 請為您的主題設計圖稿.
4. 填上您的名稱,分會及聯絡資料並將此表格寄給曾于璇-calllmecallme168@hotmail.com

5. 文件截稿日: 民國九十八年七月十日
6. 得獎名單將於民國九十八年八月一日於台灣總會公佈

	English Name/英文姓名
	

	Chinese Name/中文姓名
	

	Club / 分會
	

	Mobile No. / 手機號碼
	

	Email 
	

	THEME-Not more than 5 words
	

	主題-請不要超過5字
	

	Theme Concept (Less than 100 words) / 主題慨念(敍述請不要超過100字)

You may explain your theme concept in English or Chinese / 中文或英文敍述皆可



	Graphic Design for your theme – not required to submit /主題設計稿 – 可選擇不用交
□ YES             □ NO
Note: Please provide in jpeg format / 註: 請提供jpeg檔


